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Salt-Water Sandal
The iconic American
footwear brand Salt-Water Sandals has 
been loved since the 1940’s. The very 
first sandal was designed and
made by the founder Walter Hoy for his 
own daughter. Over 75 years in business 
and the classic design - The
Tan Original - has not changed. A large 
range of waterproof leather sandals for 
both kids and adults. The value
of the brand is their unique heritage.

History / Histoire
The story of Salt-Water Sandals begins in 1944 during the Second World War. It’s 
a love story, the love of an ingenious father, Walter Hoy, a British immigrant 
from Norwich who, in the midst of raw material shortages, makes with cuts 
and leather scraps from the manufacture of military boots, a pair of sandals 
for his little girl Margery. Thus, was born the first pair of the Original Salt-Wa-
ter Sandal. Soon, her brother Bob got his bronzed pair, which still sits on the 
shelves of the 4th generation workshop, Hoy Shoe Company, in St. Louis, Mis-
souri, USA.

Over decades of ever-growing popularity, Salt-Water Sandals have become an 
iconic heritage American footwear brand, both for children and adults, sell-
ing across multiple countries and are also available in the United Kingdom, 
Germany, and France. Salt-Water Sandals are sold through department stores, 
independent boutiques and on its fully trilingual website: https://www.salt-wa-
tersandals.com/

L’histoire de Salt-Water Sandals débute en 1944 lors de la Seconde Guerre mon-
diale. C’est une histoire d’amour, l’amour d’un grand père, Walter Hoy, immi-
grant britannique de Norwich qui, en pleine pénurie de matières premières, 
confectionne avec les découpes et chutes de cuir issues de la fabrication des 
bottes militaires, une paire de sandales pour sa petite fille Margery. Ainsi est 
créée la première paire de sandales, l’Original Salt-Water Sandal. Ensuite, naît 
une seconde paire, celle de Bob, le frère de Margery, en cuir couleur bronze, 
objet iconique qui trône toujours sur les étagères de l’atelier de fabrication de 
la 4ème génération Hoy Shoe Company, à St. Louis, Missouri, USA.

Depuis des décennies Salt-Water Sandals connaît une popularité croissante 
jusqu’à être aujourd’hui une marque emblématique de la chaussure améric-
aine, adultes et enfants, à la renommée internationale et notamment diffusée 
en France, en Allemagne et au Royaume-Uni. Salt-Water Sandals sont vendues 
dans les grands magasins, les boutiques indépendantes et sur son site Web en-
tièrement trilingue : https://www.salt-watersandals.com/
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A timeless and understated design that has inspired high fashion, is the hallmark of 
Salt-Water Sandals. The Original style continues to be available and admired for over 
75 years on from its conception. Their range of styles has grown over the decades and 
are produced in a wide choice of colours, that deliver durable leather comfort with a 
fashion savvy attitude.  

Salt-Water originals are defined by their tough little-way stitched rubber sole, whilst 
the Sun-San range is built upon a bouncier urethane bonded base and both ranges are 
combined with rust-proof metal tongue buckles.  The sandals use leather coated with 
a water-resistant sealant which moulds to the user’s feet with repeated wear.  They 
are great for running in and out of the ocean, the perfect summer sandal for both 
wet and dry conditions. The enduring quality & authenticity of Salt-Water Sandals is 
unquestionable.

“I have had the same blue pair for over ten years. They still look like new and have been in the sea! Nova, 
@njane05 UK”

“Mine is 4 years old and looks as good as new. My daughter’s pair was in fact her brothers and are on their 
3rd summer! Fabulous sandals! Simone @simoneoaks”

La marque de fabrique des Salt-Water Sandals s’appuie sur un design sobre. Si son 
modèle intemporel - qui a d’ailleurs inspiré la haute couture - est resté fidèle au con-
cept premier de son modèle Original depuis plus de 75 ans, il s’est adapté aux tendances, 
toujours au fait d’un cuir confortable et durable sur le spectre d’une large palette de 
coloris « tendance ».

Les originaux Salt-Water ont pour spécificité leur semelle en caoutchouc robuste à cou-
tures, tandis que la gamme Sun-San est conçue sur une base en uréthane plus souple.  
Les deux modèles sont combinés avec des boucles à languette en métal inoxydable, avec 
un cuir imperméabilisé et dont la forme prend à l’usage, la physiologie du pied. Parce 
que ces sandales sont imperméables et, elles s’adaptent aux conditions climatiques 
sèches ou humides. L’authenticité, la solidité, la longévité, sont les qualités incontesta-
bles des sandales Salt-Water :

_ « J’ai la même paire en bleu depuis plus de dix ans. Elles sont comme neuves bien et qu’elles aient marché 
sur l’eau ! Nova, @ njane05 Royaume-Uni »

_ « Les miennes ont 4 ans. Elles n’ont pas bougé ! Les sandales que portent ma fille, ses frères les ont portées 
avant elle ! Elles en sont à leur troisième été !  Fabuleuses sandales ! Simone @simoneoaks »
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Timeless, Authentic, Enduring / 
Intemporel, Authentique, Durable

5



Anybody, Everybody, Anywhere/
 N’importe qui, tout le monde, partout
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Truly versatile, Salt-Water Sandals are worn by toddlers, teens, and moms for all occasions, from the beach to 
weddings, from countryside adventures to city style. Their classic appeal and comfortable style span all ages. 
Accordingly, Salt-Water Sandals’ sizing starts from US baby size 3 to an adult size 11.

“Salties”, as they are called affectionately, are much loved by a multitude of consumers. For those that favour 
minimalism, core colours of black, white, tan, and navy are the favourites, whilst retro lovers favour red, mustard, 
and tan styles. 

“I just ordered the Claret. I now have about 6 pairs of Salt-Water Sandals. I love them! Frances Gordon, @flashgem”

One shall note that Salt-Water Sandals are cherished and worn by many celebrities, including Alexa Chung, Sarah 
Jessica Parker and Lauren Jackson, not to mention stars’ children: Blue Ivy, Harper Beckham and Matilda Ledge. 
Also, to mention that influencers, including @sophia_rosemary (214,000 subscribers), @fashionenth (15.9,000 
subscribers), @blossomingbirds (87.7,000 subscribers), @heartzeena (64,000 subscribers) are discovering Salt-Wa-
ter Sandals and do not stop praise for them!

Les sandales Salt-Water, au regard de leur charme classique et de leur confort, se portent à tout âge, c’est pourquoi 
elle existent de la taille US 3 pour bébé jusqu’à la taille 11 pour adulte, chaussant ainsi les très petits, les petits, les 
adolescents, les jeunes et moins jeunes adultes jusqu’au grand âge ! Elles s’adaptent partout et en toutes circon-
stances : à la plage, en randonnées à la campagne ou en montagne ; de manière plus urbaine, à la ville, lors des 
évènements plus habillées, cérémonies, mariage, cocktails… 
Les « Salties », ainsi surnommées affectueusement sont très appréciées par une multitude de consommateurs. 
Ceux privilégiant le minimalisme choisiront les coloris noir, blanc, bronzage et bleu marine ; ceux privilégiant le 
retro resteront fidèles au rouge, moutarde et beige.

« Je viens de commander les Claret, ma sixième paire de sandales Salt-Water !  Je les adore ! Frances Gordon, @flashgem. »

Il est à noter que les sandales Salt-Water Sandal sont chéries et portées par un grand nombre de célébrités, no-
tamment Alexa Chung, Sarah Jessica Parker et Lauren Jackson sans compter les enfants en vue : Blue Ivy, Harper 
Beckham et Matilda Ledge. Sache aussi que les influenceuses, notamment @sophia_rosemary (214 000 abonnés), @
fashionenth (15,9 000 abonnés), @blossomingbirds (87,7 000 abonnés), @heartzeena (64 000 abonnés) découvrant 
Salt-Water Sandals ne tarissent pas d’éloges à leur propos ! 
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Four generations of Hoy descendants have been making “Salties” and preserving the 
artisanal manufacturing techniques along with the original stitching technique, which 
is such a dominant feature of the sandals. The St. Louis atelier is a real family hub, 
where workers and employers bond over decades of collaboration. Ric Gebel, the cur-
rent CEO, entrusted distribution in Europe and UK - and later in South-East Asia- to 
Rachel Laine, the CEO of Salt-Water Sandals UK, EU, & SEA in 2011. The two of them 
have grown phenomenally the business, with some 500+ sales points in the UK and EU.  
As demand grew, the sandal production was outsourced to a family-run factory in Chi-
na, with which the company continues to work for the last 15 years. The staff has been 
trained in the traditional way and machines were built to match the 1940s equipment 
in St. Louis, as these were no longer available to buy! Hoy Head Office and its local 
controllers, frequently visit the Chinese partner to ensure quality and work standards 
are in line with that of the US.

Hoy Shoes Company créée, depuis quatre générations des descendants de Walter Hoy, 
génial inventeur des « Salties », les célèbres Sandales Salt-Water, en prenant le soin 
de préserver scrupuleusement les techniques initiales de leur fabrication artisanale, 
notamment  la couture semelle, originale et singulière, qui d’emblée la caractérise. L’at-
elier de St. Louis dans le Missouri a gardé son caractère chaleureusement familial. Au 
fil des décennies de leur collaboration, la direction et ses artisans salariés entretiennent 
avec respect et fidélité des liens qui servent un travail de qualité.  Ric Gebel, actuel 
PDG U.S.A., a confié la distribution des « Salties » au Royaume-Uni, en Europe et 
en Asie du Sud-Est à Rachel Laine en 2011, PDG de Salt-Water Sandals UK, EU & 
SEA. Ainsi, ils ont pérennisé l’entreprise de manière phénoménale avec plus de 500 
points de vente créés au Royaume-Uni et dans l’UE. En quinze ans, la demande de-
venue exponentiellement croissante, la production de sandales a dû être sous-traitée 
en Chine auprès d’une usine familiale dont le personnel a été formé à la fabrication 
traditionnelle de la maison mère. Les gros outillages, faute d’être introuvables, ont été 
refabriqués à l’identique de ceux conçus dans les années 40 lors de la création de l’atel-
ier de Saint-Louis et, des contrôleurs « qualité » du siège social de Hoy et ceux, locaux, 
inspectent fréquemment le partenaire chinois pour vérifier et s’assurer que les normes 
et la qualité du travail soient respectées et conformes à celles des États-Unis.
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Artisanal  / Artisanal 
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The Collection / La Collection
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This is the first sandal to come out of Walter 
Hoy’s workshop in the 1940s. The Original san-
dal remains unchanged and has been a wardrobe 
staple in America for generations. Unchanged,  it 
remains the iconic cult classic, Original, worn all 
over the world today!

C’est la première sandale sortie de l’atelier de Wal-
ter Hoy dans les années 40. La sandale Original 
est l’incontournable des garde-robes américaines 
depuis des générations. Inchangée elle demeure la 
toujours emblématique, toujours classique culte, 
Original, aujourd’hui portée dans le monde en-
tier !

Original (adult/children) / Original (adultes/enfants)
adults from Gbp 55 / Euro 75
children from Gbp 49,95 / Euro 69,50

Adaptation of the Classic, the Classic Slide designed for adults is already an iconic cult 
model. Ankle strap removed, it becomes a summer mule for treading the edge of the swim-
ming pool!

Adaptation de la Classic, la Classic Slide conçue pour adulte est déjà modèle iconique 
culte. Bride cheville supprimée, elle devient mule d’été pour fouler bord de la piscine ! 

Classic Slide (adults only) / Classic Slide (adultes uniquement)
adults Gbp 59,95 / Euro 75

Also essential in any wardrobe, the Salt-Water 
Classic sandal combines a sleek design with a 
casual style to offer a timeless look and a comfort-
able fit that can be adjusted to the shape of the 
foot. Like the Original sandal, this summer sandal 
is robust and can withstand seawater.

Classic (adult/children) / Classic (adultes/enfants)
adults from Gbp 55 / Euro 75
children from Gbp 49,95 / Euro 69,50

Indispensable aussi dans toutes les garde-robes, 
la sandale Salt-Water Classic associe un design 
épuré à un style décontracté pour offrir un look 
indémodable et un port chaussant confortable et 
réglable selon la forme du pied. Comme la sandale 
Original, cette sandale d’été est robuste et peut 
affronter l’eau de mer. 
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Boardwalk, from the Sun-San collection, is 
available in a multitude of colours. Salt-Water 
Sandals Boardwalk combines the design of the 
Classic buckle sandal with the addition of a 
new flexible Adult Sun-San sole. These san-
dals, also fully waterproof, guarantee comfort 
and a chic casual style.

Broadwalk Soft Sole  (adults only) / Boardwalk 
Soft Sole (adults only)
adults Gbp 69,95 / Euro 80

Selon ses archives, Salt-Water recrée avec Retro 
l’esprit de la sandale mexicaine Huarache qui 
fit fureur dans les années 60. D’abord commer-
cialisée aux États-Unis dans les années 70, la 
voici relancée 40 ans plus tard!

Turning to its archives, Salt-Water recreated 
with Retro sandals the spirit of the Mexican 
Huarache sandal which was all the rage in the 
60s. First marketed in the United States in the 
70s, here it is relaunched 40 years later!

Retro (adult / children)  /  Retro (adultes /  en-
fants)
adults from Gbp 55 / Euro 69,50

Boardwalk, de la collection Sun-San, est 
disponible dans une multitude de coloris. 
Salt-Water Sandals Boardwalk combine le 
design de la sandale Classic à boucle en y 
ajoutant une nouvelle semelle souple Adult 
Sun-San. Ces sandales, aussi entièrement im-
perméables, garantissent un confort et style 
décontracté chic. 

A model from the new Sun-San Sandal range, 
the Swimmer sandals are designed in the time-
less “Salt Water” style, taking up the original 
woven upper and reinventing the base with a 
flexible sole for optimal comfort. Available in 
the most popular colours: black, red and beige.

Swimmer (adults / children) / Swimmer  (adultes 
/ enfants)
adults from Gbp 69,95 / Euro 80
children from Gbp 49,95 / Euro 62

Modèle de la nouvelle gamme Sun-San Sandal, 
les Swimmer sont conçues selon le style intem-
porel « Salt Water » reprenant la tige tissée in-
itiale et réinventant, pour un confort optimal, 
la base d’une semelle souple. Disponibles dans 
les coloris les plus demandés : noir, rouge et 
le beige.  

Sister to the Retro, this slider sandal has been 
reworked from the original 1970s designs and 
relaunched. This modern sandal combines a 
vintage sensibility with contemporary craft, to 
create the best summer sandal.

Sœur de la Retro, cette sandale à glissière re-
travaillée selon un artisanat moderne reprend 
l’esprit vintage du modèle initial des années 
70 et se place comme la sandale estivale priv-
ilégiée !

Retro Slide (adults only) / Retro Slide (adultes 
uniquement)
adults from Gbp 59,95 / Euro 75
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As pretty as it is practical, this kids’ sandal has 
heart shape cut-outs and a crimped edge to 
create the sweetest of sandals. The Sweetheart 
sandal is fully adjustable with buckled toe and 
ankle straps and is available in an array of fa-
vourite colours.

Sweetheart, sandale pour fillette, aussi jolie, 
ludique, que pratique et confortable au regard 
de son dessin en forme de cœur et ses bords 
découpés. Disponible dans une gamme de 
couleurs attrayantes et appréciées des enfants. 
Brides à boucles orteils et cheville entièrement 
réglables à la mesure du pied de l’enfant.

Sweetheart (children only)  / Chérie (enfants 
uniquement)
children from Gbp 45 / Euro 62

Sailor is a First-Walker sandal style. The 
Sailor is a closed toe sandal, made for little 
ones on the move. It is available in a range of 
eye-catching and playful colours, suitable for 
both boys and girls.

Sailor est un style de sandale First-Walk-
er à bout fermé, conçue pour les premiers 
pas. Modèle pour garçon et fille   disponible 
dans une gamme de couleurs attrayantes et 
ludiques.

Sailor (children only)   / Sailor (enfants unique-
ment)
children from Gbp 45 / Euro 62

Discovered in the Salt Water archive, this 
leather sandal was reproduced exclusively for 
Europe. The ”fisherman” style leather sandal 
features a closed toe with a statement lattice 
leather upper on a rubber sole. The Shark 
Original sandal is finished by hand and pro-
duced in limited runs in St Louis, Missouri on 
the original 1940s machinery. 

Shark Original (adults / children)  /  Shark 
Original (adultes / enfants)
adults from Gbp 65 / Euro 85
children from Gbp 65 / Euro 85

Le dessin de cette sandale en cuir, finition 
main, retrouvé dans les archives de Salt Wa-
ter est exclusivement représenté en Europe. 
Son style dit « pêcheur », se structure en cuir 
tressée à bout fermé sur semelle caoutchoutée. 
Elle est produite en séries limitées sur les 
premières machines artisanales Salt-Water à 
l’atelier de St Louis, Missouri.

Mash Up sandals are exclusive to Salt-Water 
Sandal UK & EU website. The Original San-
dal was transformed into an exciting Mash Up 
range in several eye-catching colour combina-
tions, hand-finished for that extra attention 
to detail. Made in limited numbers on the 
original 1940s machinery at the Hoy Factory 
in the USA.

Mash Up (adults / children)  /  Mash Up (adultes 
/ enfants) 
adults from Gbp 65 / Euro 89,95
children from Gbp 60 / Euro 85

La Mash Up, exclusivement commercialisée 
sur le site web -  www.salt-watersandals.com 
- de Salt-Water Sandal UK & EU est une ad-
aptation multicolore de la sandale unicolore 
Original. Elle bénéficie d’une finition partic-
ulière à la main. Fabrication en nombre limité 
à l’usine Hoy aux États-Unis sur les premières 
machines artisanales des années 40. 15



A mini version of the Surfer, Seawee sandal is available only in the ti-
niest toddler sizes. The perfect starter pair for your little adventurer, 
this toddler sandal comes with added flex over the toe and is extremely 
hard-wearing. The entire Sun-San kids’ sandal range comes on a spongy 
urethane sole with rust proof buckles. They can be worn in the water 
and put through a cool machine wash.

Surfer est le modèle réduit de la sandale Seawee. Tout premier chaus-
sant du tout-petit aventurier, elle bénéficie d’une flexibilité supplémen-
taire au niveau des orteils. Comme toute la gamme de sandales pour 
enfants Sun-San, elle est imperméable à l’eau, lavable en machine à basse 
température ; ses boucles sont inoxydables et sa semelle en uréthane 
spongieux lui offre une souplesse optimale.

Seawee (children only)  / Seawee (enfants uniquement)
children from Gbp 40 / Euro 58

Ravissant, adorable modèle enfant, Sun-
San Surfer est une sandale à l’Antique à 
deux brides sur base d’une semelle souple en 
uréthane spongieux garantissant un confort 
optimal et boucles inoxydables. La boucle 
d’orteil et la sangle de cheville réglables s’ajuste 
à la forme du pied de l’enfant. 

The adorable ”Sun-San” kids’ sandal collection 
comes on a super comfortable spongy ure-
thane sole with rust proof buckles. The Sun-
San Surfer is a classic and very cute two-strap 
antique style sandal for kids. The adjustable 
toe buckle and ankle strap make it the best 
all-rounder for both wide and narrow little 
feet.

Surfer (children only) / Surfeur (enfants 
uniquement)
children from Gbp 45 / Euro 62

The Shark is a traditional ”fisherman” style kids sandal and is the best 
sandal for energetic little feet. This robust design can be worn in wa-
ter, and has a woven semi-closed toe offering extra protection for ball 
games and adventuring! The entire Sun-San kids’ sandal range comes on 
a spongy urethane sole with rust proof buckles.

La Shark est une sandale de style traditionnel « pêcheur ». Sa concep-
tion robuste, imperméable au bout semi-fermé et tressé offre une pro-
tection supplémentaire pour les petits pieds énergiques qui aiment à 
jouer au ballon ou mettre à rude épreuve le chaussant. La Shark, comme 
toute la gamme de sandales pour enfants Sun-San, repose sur une se-
melle souple en uréthane spongieux et boucles inoxydables.

Shark (children only) / Shark (enfants uniquement)
children from Gbp 49,95 / Euro 69,50
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Née à Londres en 1972, Londres qu’elle quittera en 1977 pour suivre sa famille 
à Hong Kong. Ainsi naquit sans doute son goût pour les voyages à l’étranger 
d’autant plus que son père architecte et sa mère éducatrice s’emploient à initier 
leurs enfants aux différentes cultures et coutumes locales des pays fréquentés. 

Éduquée à Hong Kong et au Royaume-Uni, Rachael Laine s’est intéressée à 
la culture littéraire et linguistique. Elle est graduée d’un diplôme en langue 
anglaise, littérature, linguistique et phonétique. Fascinée par le monde de l’oral 
et de l’écrit, pratiquant le théâtre à l’école et à l’université, il n’est pas étonnant 
de la voir commencer sa carrière à la télévision en qualité de scénariste et pro-
ductrice/réalisatrice. Après avoir quitté un poste à Star TV Hong Kong, Rachel 
Laine retrouve le Royaume-Uni et entame une carrière en gestion des marques, 
communications, relations presse. Une carrière d’une vingtaine d’année qui 
l’aguerrie dans le conseil en matière de lancement de marques internationales 
hors de leur territoire fondateur, elle se voit nommée directrice principale au 
sein de l’entreprise de relations publiques qui a conseillé le lancement de Star-
bucks au Royaume-Uni et lance des marques internationales sur les marchés du 
Royaume-Uni et de l’UE pour Diageo. Mais, c’est lors de son congé maternité 
lors de la naissance de son deuxième enfant qu’elle repère Salt-Water et l’énorme 
potentiel d’une sandale en cuir imperméable à l’eau de mer et dont le style 
nostalgique du vintage peut séduire à l’international. Aussi, décide-t-elle de ne 
pas reprendre son poste pour fonder sa propre agence de gestion des marques et 
faciliter, en 2011, le lancement de Salt-Water au Royaume-Uni, puis en 2013 sur 
le marché européen. Suivra en 2014 le lancement de la marque sur les marchés 
asiatiques. Cinq ans plus tard, en 2019, elle s’installe avec sa famille à Singapour 
pour gérer la distribution croissante de Salt-Water Sandals à travers l’Asie. 

Les sandales Salt-Water sont aujourd’hui commercialisées dans plus de 50 pays 
et prospère depuis deux ans selon une croissance moyenne constante à deux 
chiffres malgré la pandémie de Covid. La croissance de l’Asie est rapide et 
devrait devenir un marché majoritaire d’ici 24 mois. Le siège du Royaume-Uni 
et de l’UE est basé à Londres où officie une équipe de 14 personnes et l’an-
tenne asiatique s’emploie au recrutement d’Asie recrutement d’une équipe plus 
étoffée.

Rachael Laine PDG de Salt-Water Sandals Royaume-Uni et UEEU SEA
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Born in London in 1972, in ‘77 her family moved to Hong Kong where her lifelong 
wanderlust was born. Her Architect Father and Educator Mother were keen to 
expose their kids to all cultures and every family holiday was geared around full 
immersion into the local ways.  
Throughout her education & professional career Rachael has always been fasci-
nated with storytelling. Educated both in Hong Kong and the UK, Rachael has 
a degree in English Language, Literature, Linguistics & Phonetics – studying 
everything & anything to do with the written & spoken word.She was a prolific 
actress throughout school and university and so it was no surprise that her first 
job was in television. 

After leaving a role at Star TV Hong Kong as a scriptwriter and Producer/Director 
on Channel V, Rachael moved to the UK and started to forge a 20-year career in 
Creative Brand Management & Communications. Eventually specialized in help-
ing international brands launch outside their founding territory.  She worked as a 
Senior Director at the PR firm that helped support the launch of Starbucks into 
the UK as well as consulting with Diageo on launching international brands in the 
UK & EU markets.
Rachael spotted Salt-Water when on maternity leave with her second child. She im-
mediately saw the huge potential for a water-friendly but 100% leather sandal that 
offered a stylishly nostalgic aesthetic compared to the rubber and plastic swim-
ming shoes on the market. She decided not to return to her job and set up her own 
Brand Management agency to facilitate the launch in 2011.
Rachael introduced Salt-Water first in the UK and by 2013 was also managing the 
EU market. In 2014 she was given the opportunity to prospect the Asia markets. 

In 2019, she moved to Singapore with her family to manage the expanding distri-
bution of Salt-Water Sandals across Asia.
The UK and EU headquarters are based in London where a team of 14 remain. The 
Asia office is now actively recruiting for a wider support team.
Salt-Water Sandals are sold in over 50 countries and average growth has been con-
sistently double-digit in recent years, and still managing a rise in sales despite 
Covid disruption. Asia’s growth is tracking fast, and it is expected to be a majority 
market within 24 months. 

Rachael Laine CEO of Salt-Water Sandals UK, EU & SEA
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The Junior Design Awards 2018

Drapers Footwear Awards 2017 - Finalist 

The Junior Jada Design Award Winner 2018

Accomplishments and awards / 
Réalisations et récompenses :

20



21



Seen in / Parutions de presse

Cosmopolitan, Jul 2021 Milk,  Jul 2021 Freudin, Feb 2020

22



Guido, Apr 2020 Faces, Apr 2021Marie Claire Oct. 2021 

23



Press Contact / Contact Presse

M./Whastapp (+33) 6 26 74 28 23
info@imonistudios.com

Cercle Suédois,242 rue de Rivoli, 
Stairway A, 2nd floor, 75001, 

Paris, France.
T. (+33) 1 53 83 09 02 

www.imonistudios.com

STUDIOS


